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Belediye 
işçilerle anlaştı

3’TE

Birinci yıl yüzde 30, ikinci yıl 
yüzde 30 zam kabul edildi, otobüs 
şoförlerine direksiyon primi adı 
altında günde 150 lira ödenecek.

Belediye ile Türk-İş’e bağlı Belediye 
İş Sendikası arasında bir süreden 
beri devam eden toplu iş sözleşmesi 
görüşmeleri sonuçlandı.

Edindiğimiz bilgilere göre 
sözleşmenin süresi 01.03.1984 tarihi 
ne kadar olmak üzere 2 yıl. 

Müzenin sanatsal 
bir değeri olmalı
Zeugma’ya yakışır bir müze 

çalışmasının ön görüşmeleri için 
Gaziantep’e gelen UNESCO’da 
görevli dünyaca ünlü mimar 
Andre Bruno, mozaik müzesi 
yapmanın özel bir iş olduğunu, 
mozaiğe göre müze yapılması 
gerektiğini söyledi. “Zeugma’dan 
çıkan mozaiklere uygun bir müze 
olursa, mozaikler en iyi şekilde 
yerleştirilir. Onun için Gaziantep’e 
geldik” dedi.

4’TE

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

12 Ocak 2016 tarihli yazısıdır.

Önceleri adına Feutullahçılar 
deniyordu. Sonra Fetullah Hoca 
Cemaatı oldu. Daha sonra yalnız 
cemaat dendi. Nihayetinde de, paralel 
yapılanma oldu.
Cemaat, belli bir kesimi ifade ediyor ve 
de fazla bir ayırımcılık belirtmiyordu, 
alışmıştık yani!..
Ama paralel yapılanma korkunç bir 
eylemi ifade ediyor. Yani, devlet dışında 
ayrı devlet yapılanması! Fırsatını 
buldukları gibi asıl devletin üzerini 
çizip planlaya geldikleri devleti yerine 
ikame edecekler!
Böyle değil mi?

İki senedir 
konuşuyoruz ama… 

2’DE

4’TE

4’TE

Birleşik Kamu İş Konfederasyonu Gaziantep İl Temsilcisi Ali Arpat, emeklilere yapılan yüzde 
42,6’lık zammı eleştirdi, “İktidar, aklımızla ve emeklilerle dalga geçmeye devam ediyor” dedi

16 milyon emekli açlık, sefalet 
ve yoksulluk içerisinde yaşıyor

Arpat, “Siyasal iktidar, aklımızla ve emeklilerle dalga 
geçmeye devam ediyor. Büyük çoğunluğu açlık sınırının 
altında gelirle yaşayan emekliler için böyle bir zam 
açıklaması en hafif tabirle vicdansızlık” ifadelerini kullandı. 

Ülkedeki yaklaşık 16 milyon 
emekli açlık, yoksulluk ve sefalet 
içerisinde yaşamını sürdürmeye 
çalıştığını belirten Arpat, “Giderek 
derinleşen ekonomik kriz, 
yurttaşları yoksulluğun pençesine 
hapsederken, bu durumdan en 
çok etkilenen kesimlerden birisi 
emekliler oldu. AKP Genel Başkanı 
ve Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın SSK ve BAĞ-KUR 
emeklisi aylıklarına ilave zam 
yapılacağını açıkladı. İktidarın 
bu açıklaması ile SSK ve BAĞ-

KUR emeklilerinin Ocak 2024'ten 
itibaren 6 aylık artış oranı yüzde 
42,6'ya yükseldi” hatırlatmasını 
yaptı. 4’TE

Türkiye'de ise halkın yüzde 27,3'ü sigara içiyor

Kişi başına düşen ortalama 
günlük sigara adedi 17.1

Tüm dünyada 2 milyar 
insanın sigara ve diğer 
tütün ürünlerinin bağımlısı 
olduğunu söyleyen 
DoktorTakvimi göğüs 
hastalıkları uzmanlarından 

KOAH Hastaları Derneği 
Başkanı Prof. Dr. Mecit 
Süerdem, bağımlıların yüzde 
80'inin gelişmekte ve geri 
kalmış ülkelerde yaşadığını 
dile getiriyor. 4’TE

Asgari ücretin yüzde 49 oranında artması ile birlikte SGK ve BAĞKUR prim ödemelerinin işyeri 
kiralarının ve malzeme fiyatlarının dolara bağlı olarak yükselmesi sonrasında maliyetlerin altından 

kalkmayan esnaf, çareyi maliye ve oda kayıtlarını sildirmekte buldu 

Esnaf, işyerini kendi adına açıyor
sonrasında Suriyeliler’e devrediyor

Gaziantep Elektrikçiler Odası Başkanı Mehmet Özpolat, ekonomik zorlukların esnafı kayıt dışı çalışmaya yönlendirdiğini söyledi. Suriyelilerin 
kayıt dışı çalıştığını belirten Özpolat, “Esnaf, işyerini kendi adına açıyor, sonrasında ise Suriyeliler’e devrediyor. Dükkanı Suriyeli çalıştırıyor, 

esnaf da parasını alıyor. Bu sadece bizim değil, birçok meslek grubunda var. Kayıt dışı çalışanların sayısında bir artış yaşanıyor. Kayıt dışı 
çalışanların sayısındaki yükselmede kira, SGK, BAĞKUR, iş yeri gideri etkili. Esnaf, giderlerini azaltmaya çalışıyor” ifadelerini kullandı.

Kayıt dışı ile etkin bir 
şekilde mücadele için 
odaların yetkilerinin 

artırılması lazım
Kayıt dışı ile etkin bir mücadele 

için mahalle mahalle sokak sokak 
denetim yapılması gerektiğini 
kaydeden Özpolat, “Gaziantep’teki 
tüm semtlere girilecek dükkan 
dükkan gezilecek kaydı olup olmadığı 
denetlenmeli. Geçmiş yıllarda 
odaların yetkileri fazlaydı ama daha 
sonra yetkiler GESOB’a verildi. O 
zaman esnaf odaları da sadece tespit 
edip bildirmekle mükellef. Kayıt 
dışı ile etkin bir şekilde mücadele 
için odaların yetkilerinin artırılması 
lazım” açıklamasını yaptı.

Gaziantep’in yanı sıra Adıyaman, Kilis ve Şanlıurfa’da da örgütlenme 
çalışmaları yaptıklarını anlatan Türkiye Sağlık İşçileri Sendikası 

Gaziantep Şube Başkanı Asef Bozkuş, siyasilerin örgütlenmeye engel 
olduklarını, o nedenle sıkıntı yaşadıklarını vurguladı

Hastanedeki çifte 
standart son bulmalı

Gaziantep 
Üniversitesi 
Hastanesi’ndeki çifte 
standardın son bulması 
gerektiğini kaydeden 
Bozkuş, “İşçiler iki 
saat izin istediğinde 
yıllık izinden düşeriz 
diyenler memur izin 
istediğinde gidebilirsin 
diyorlar.” dedi.

Konut fiyatları bir yılda yüzde 82 arttı
Konut fiyat endeksi, bir önceki yılın aynı ayına 

göre nominal olarak yüzde 82,8, reel olarak ise yüzde 12,4 oranında arttı.
Türkiye Cumhuriyet 

Merkez Bankası (TCMB), 
2023 yılı Kasım ayı konut 
fiyat endeksi (KFE) verisini 
açıkladı. 

Buna göre, kasım ayında 
bir önceki aya göre yüzde 
1,9 oranında artan KFE, bir 
önceki yılın aynı ayına göre 
nominal olarak yüzde 82,8, 
reel olarak ise yüzde 12,4 
oranında arttı. 

KFE, 2023 yılı Kasım 
ayında bir önceki aya 
göre yüzde 1,9 oranında 
artarak 1150,4 seviyesinde 
gerçekleşti. 

Deprem bölgesindeki illerde, yer altı suları çekildi veya yer değiştirdi
Maraş depremlerinden etkilenen 11 ilde suları inceleyen 

bilim insanları, hareketliliğin sürmesi nedeniyle bazı yerlerde 
bulanık ve çamurlu suya rastladı. Prof. Dr. Azize Ayol, bazı 
bölgelerde ise yer altı suyunun çekildiğini ifade etti.

Deprem bölgesindeki 
okullar unutuldu

Cumhurbaşkanlığı Yatırım Programı, 
eğitimdeki dinselleştirmeyi ve 
piyasalaştırmayı gözler önüne serdi. İmam 
hatip liseleri inşaatı için 2 milyar TL, 
mesleki ve teknik liseler için de 14 milyar 
TL ayrıldı. 2023’te ise imam hatipler için 
850 milyon TL, mesleki ve teknikler için de 
3.5 milyar TL belirlenmişti. Böylece imam 
hatip liselerine 2024’te ayrılan pay, geçen 
yıla oranla yüzde 135.2 arttı.

Maraş merkezli 6 Şubat 2023'te 
meydana gelen deprem, geniş 
bir coğrafyayı etkileyerek büyük 
yıkıma yol açtı.İzmir Dokuz 
Eylül Üniversitesi’nden (DEÜ) 
bir grup bilim insanı, geçen 
hafta depremden etkilenen 11 
ilin sularını inceledi. 4’TE 4’TE

Mehmet Özpolat

Ali Arpat
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Böyle değil mi?
 Cumhurbaşkanı Erdoğan, 

paralel yapıya karşı büyük 
bir savaş açtı. Hani başka 
bir konuda, bilinen eski bir 
slogan vardı ya, ”Görüldüğü 
yerde başı ezilmelidir” diye; 
işte onun gibi bir şey, paralel 
yapı imha edilmelidir diyor 
Cumhurbaşkanı Erdoğan.

Ben Gaziantep’te bunun 
pek geçerli olmadığını 
düşünüyorum. Çünkü burada 
işler çok karışık. Önemli 
mevkilerde bulunmuş çok 
paralelci var. Ortaklıklar 
kurmuşlar, çok karlı işler 
yapmışlar, birbirinden kız alıp 
vermişler, çok içiçe geçmişler.

Böyle bir yapı bugünden 
yarına tu kaka olabilir mi?

 Cemaatçılar, belediyelerle son 
derece yakın ilişkiler kurmuş, 
aralarında akrabalık da dahil 
büyük dostluklar oluşmuş 
ve inanılması büyük rantlar 
paylaşılmış. Şimdi deniyor 
ki, cemaatçılar yok edilecek! 
Bunun pek geçerli olmadığını 
biliyorum, çünkü ilişkiler her 
gün gözümüzün önünde daha 
da pekişiyor!

 Bu özeti yaptıktan sonra 
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın 
dün büyükelçiler toplantısında 
yaptığıtarihi konuşmaya 
değinmek istiyorum.

Erdoğan, konuşmasına 
başlarken, “Bu konuşmamı 

yalnız Türkiye’de değil, bütün 
dünyada yankılacağını bilerek 
yapıyorum” dedi.

Erdoğan, Suriye ile olan 
sorunumuzun dışında, Rusya’ya 
sert mesajlar verirken, İran-
Suudi Arabistan çatışmasına da 
geniş yer ayırdı.

Ama konuşmasında asıl 
tema paralel yapılanma idi. Bu 
konuda çok sert konuştu. Bakın 
neler dedi:

 Özellikle Paralel Devlet 
Yapılanması bu konuda 
diğerlerini de geride bırakan bir 
ihanet çizgisine geldi. Bugün 
dünyada ülkemiz aleyhinde 
çıkan haberlerin önemli bir 
bölümünün gerisinde bu 
yapının ve onlarla irtibatlı 
kişilerin olduğunu biliyoruz. 
Türkiye’nin Paralel Devlet 
Yapılanması ile yürüttüğü 
mücadele konusundaki 
kararlılığımızı sizlere bir kez 
daha belirtmek istiyorum. 
Milli Güvenlik Kurulu’muz 
tarafından da ülkemiz aleyhine 
çalışan bir terör örgütü olarak 
tescil edilip faaliyetleri izlenen 
bu şer şebekesi konusunda en 
küçük bir müsamahamız yoktur. 
Siz kıymetli büyükelçilerimizin, 
görev yaptığı ülkelerde bu 
yapının tüm faaliyetlerini 
yakından takip ettiğine, 
gerekli müdahaleleri hızla 
ve eksiksiz şekilde yerine 
getirdiğine inanıyorum. 

Bakanlığımızca yakından 
izlenen bu çalışmalarınızda 
Cumhurbaşkanı olarak şahsımın 
da daima yanınızda olduğundan 
şüpheniz bulunmasın.

 Şimdi şurayı lütfen dikkatli 
okuyun:

 Paralel Devlet Yapılanması 
ile mücadele etmek kadar 
onun sebep olduğu tahribatı 
tamir etmek de önemlidir. 
Bu yapının kurduğu okullar, 
geliştirdiği ticari ilişkiler kendi 
malı değildir. Bunların hepsi bu 
ülkenin ve bu milletin imkanları 
ile tesis edilmiştir. Ama zekattır 
ama sadakadır ama yardımdır. 
Dolayısıyla bu değerlerin yok 
edilmesi yerine asli sahibi olan 
ülkeye ve millete kazandırılması 
yönünde gayret sarf etmeliyiz.

 Daha nasıl açık ve net 
söylenebilir ki!..

Okullar konusunda Milli 
Eğitim Bakanlığımız bünyesinde 
kuruluş hazırlıkları başlatılan 
Maarif Vakfı’nın hayata geçmesi, 
arka arkaya yaşadığımız 
seçimler sebebiyle biraz gecikti. 
Farklı vakıflar da bu konuda 
hizmet vermeye hazır hale 
geldi, geliyor. Paralel Devlet 
Yapılanması bünyesinde 
gözüken ama aslında milletin 
malı olan okullara süratle sahip 
çıkılmalıdır. Hükümetimizden 
ve Milli Eğitim Bakanlığımızdan 
bu hususa önem ve öncelik 
vermesini özellikle istiyorum.

 İki senedir 
konuşuyoruz ama… 

Bomba turizmin kalbinde infilak etti!..
Dün İstanbul’da, Sultanahmet 

de patlayan bomba aslında 
turizmin kalbinde patladı!

Dış dünyada İstanbul için bir 
kısıtlama olmadığından burası 
biraz azalmayla birlikte hatırı 
sayılır turizm gelirine sahipti.

 Güneydoğu’da, dış dünya 
bizim adımızı kara listeye 
yazdığı için, yabancı turist 
hemen hemen yok gibiydi.

UNESCO’dan kazandığımız, 
gerisinde özverili çalışma ve 
organizasyon bulunan birincilik 
biraz olsun umutlarımızı 
artırmıştı. Artık, Başkan 
Şahin’in dediği gibi gastronomi 
nobelli bir şehir olmuştuk.

 Şimdi hangi turist İstanbul’a 
gidecek, hangi turist Gaziantep’e 
gelecek?

Gastronomi, antik 
kentlerimiz, kültürümüz... 
Hepsi bombalandı!

Almanya Dışişleri Bakanlığı, 
Sultanahmet’deki patlamadan 
sonra hiç gecikmeden, anında 
şu duyuruyu yaptı:

“İstanbul’daki turistlerin halka 
açık yerlerdeki kalabalıklardan 
ve turistik faaliyetlerden 
kaçınmaları ve gelişmeler 
hakkında medyadan ve bu 
seyahat tavsiyelerinden bilgi 
sahibi olmaları kuvvetle 
önerilir.”

 Türkçesi, sakın Türkiye’ye 
gitmeyin, dedi.

Korkum, Ruslar’dan sonra 
Almanlar’ın da Türkiye’de tatil 
rezervasyonlarını iptal edeceği.

Türkiye’ye gelen turistler 
içinde Almanlar’ın bir numara 
olduğunu hatırlatmakta fayda 
var.

 Şimdi gelelim patlamaya…
Alman turist grubunun içinde 

bomba patlatmanın özel bir 
nedeni olabilir mi?

Almanya, AB içinde en 
fazla mülteci kabul eden ülke 
konumunda. Hatta Alman 
ŞansölyesiMerkel, diğer 
ülkelerin de daha çok mülteci 
kabul etmesi için baskı yapıyor.

Yani, bombanın Suriyeli 
mültecilerin durumu ile bir 
alakasının olmaması gerekir.

Akla gelen, şimdilik, en olası 
neden, Almanlar’ın Türkiye’ye 
tatile gelmemesi için panik 
yaratmak.

Eğer DEAŞ’ın böyle bir projesi 
varsa, az da olsa amaçlarına 
ulaştılar diyebiriz.

 Gaziantep turizmi için de 
neresinden bakarsanız bakın, 
olumsuz bir hava esiyor.

Aykut Tuzcu’nun 
12 Ocak 2016

tarihli yazısıdır

Önceleri adına Feutullahçılar 
deniyordu. Sonra Fetullah Hoca 
Cemaatı oldu. Daha sonra yalnız 
cemaat dendi. Nihayetinde de, 
paralel yapılanma oldu.

Cemaat, belli bir kesimi ifade 
ediyor ve de fazla bir ayırımcılık 
belirtmiyordu, alışmıştık yani!..

Ama paralel yapılanma korkunç 
bir eylemi ifade ediyor. Yani, devlet 
dışında ayrı devlet yapılanması! 
Fırsatını buldukları gibi asıl devletin 
üzerini çizip planlaya geldikleri 
devleti yerine ikame edecekler!

Ticaret Bakanlığı tarafından 
yürütülen 'Dijital Tüketicinin 
Korunması Projesi/Faz I: Reklam ve 
Haksız Ticari Uygulamalar Projesi’nde 
Dijital Mecralarda Reklam ve Haksız 
Ticari Uygulamalar Araştırma 
Raporu’nun tamamlanmasıyla birlikte 
ilk aşama geçildi.

Bakanlıktan yapılan açıklamada, 
son dönemlerde hızlanan dijitalleşme 
süreci ile birlikte tüketicilerin daha 
fazla çevrimiçi ortamlara yöneldiğine 
ve daha fazla dijital reklam ve 
uygulamayla karşılaştığına dikkat 
çekilerek, bu durumun Reklam Kurulu 
gündeminde görüşülen dosyalara 
da yansıdığı, 2023 yılında Kurul 
gündeminde görüşülerek karara 
bağlanan dosyaların yüzde 79’unu 
dijital mecralarda yayınlanan reklamlar 
ve uygulamaların oluşturduğu 
belirtildi.

Açıklamada, "Hem Reklam Kurulu 
gündeminde görüşülen dosyalar hem 
de dijital geçiş sürecinde tüketicinin 
korunmasına ilişkin yapılan inceleme, 
araştırma ve uluslararası çalışmalar, 
tüketici dostu olmayan ya da 
tüketicileri manipüle edici şekillerde 

tasarlanabilen ve dijital ortamlarda 
tüketicileri yanıltan, bilgi eksikliklerini 
istismar eden, ekonomik davranış 
biçimlerini bozan uygulamaların 
'karanlık ticari tasarımlar' (Dark 
commercial patterns) gibi çok 
çeşitli şekillerde ortaya çıktığını 
göstermektedir." denildi.

Tüketicilerin bu tür yeni nesil reklam 
ve ticari uygulamalar karşısında daha 
etkin şekilde korunmasını amaçlayan 
“Dijital Tüketicinin Korunması 
Projesi/Faz I: Reklam ve Haksız 
Ticari Uygulamalar Projesi"nin 2023 
yılında Ticaret Bakanlığı tarafından 
hayata geçirildiği kaydedilen 
açıklamada, dijital mecralarda tüketici 
davranışlarını etkilemeye yönelik 
uygulamaların tespit edilmesi amacıyla 
gerçekleştirilen saha araştırmasının 
aralık ayında rapor haline getirilmesiyle 
birlikte projenin ilk aşamasının 
tamamlandığı belirtildi.

Çevrimiçi yorumlardan arama 
motoru reklamlarına, sosyal medya 
reklamlarından kişisel fiyatlandırmaya 
ve oyun reklamlarına kadar dijital 
tüketicinin sıklıkla karşılaştığı reklam 
ve uygulamalara ilişkin başlıkları içeren 

araştırmada elde edilen sonuç ise şöyle 
sıralandı:

"Araştırmaya katılanların yüzde 
48’inin yüksek düzeyde dijital mecra 
kullandığı ve internet kullanan 
her 10 kişiden 4’ünün bir mal ya 
da hizmet satın alma aşamasında 
internet reklamlarından etkilendiği 
görülmüştür.

Araştırma raporunun çarpıcı 
sonuçlarından biri ise dijital 
tüketicilerin yaklaşık yüzde 65’inin 
internet siteleri ya da uygulamalarında 
yer alan içeriklerdeki reklamları ayırt 
etme noktasında zorlandıkları tespit 
edilmiştir.

Kişisel verilerin paylaşımı konusunda 
her iki tüketiciden biri endişeli iken, 
her 10 internet kullanıcısından 4’ü 
reklam ya da satış kampanyalarına dair 
alt yazı, açıklama, dipnot vb. türden 
içerikleri çoğunlukla okumamaktadır.

Araştırma her 10 kişiden 7’sinin 
alışveriş platformlarında yer 
alan indirimli fiyatların gerçeği 
yansıtmadığını düşündüklerini 
gösterirken, her 10 kişiden 4’ünün 
alışveriş platformlarında mal ve 
hizmetlere dair yanıltıcı indirim 

oranları ve yanıltıcı fiyatlarla 
karşılaştığını göstermektedir.

Sosyal medya davranışlarına 
yönelik ayrı bir bölüm bulunan 
raporda, tüketicilerin sosyal medya 
kullanım amaçlarında alışveriş yapma 
oranının yüzde 30 olduğu ve en 
çok alışveriş yapılan sosyal medya 
platformlarında ilk sırada Instagram’ın 
yer aldığı görülmektedir. Neredeyse 
her iki kişiden biri sosyal medya 
alışverişlerinde mağduriyet yaşarken, 
yaşanılan mağduriyet kaynaklarında 
yanıltıcı reklamların yanı sıra ünlü veya 
influencer (sosyal medya etkileyicisi) 

yönlendirmesine bağlı mağduriyet 
oranının yüzde 25,4 olması dikkat 
çekmektedir."

Proje çerçevesinde dijital ortamlarda 
yeni nesil reklam ve ticari uygulamalara 
ilişkin tespit edilen sorunlara 
yönelik tüketicilerin etkin bir şekilde 
korunmasını sağlamak üzere gerekli 
yasal düzenlemelerin yapılması ve 
akabinde bu düzenlemeler hakkında 
tüketicinin bilinçlendirilmesi ve 
sektörel farkındalığın artırılması 
eylemleriyle birlikte projenin 2024 
yılında tamamlanmasının planlandığı 
ifade edildi.t24

İnsanlar, indirimli fiyat safsatasına inanmıyor
Ticaret Bakanlığı'nın araştırmasına göre, her 10 kişiden 7’si alışveriş platformlarındaki indirimli fiyatların gerçeği yansıtmadığını 

düşünürken, her 10 kişiden 4’ü de bu platformlarda yanıltıcı indirim oranları ve yanıltıcı fiyatlarla karşılaştığını belirtti. 

Milyonlarca emekli açlık sınırının, milyonlarca 
emekçi de yoksulluk sınırının altındaki aylık, ücret 
ve maaşlarla geçinmeye çalışırken köşk, konukevi 
ve saraylara yine milyonlarca lira aktarılacak.

2024 Yılı Yatırım Programı’na göre, 
Cumhurbaşkanlığı toplam 3.7 milyar liralık proje 
tutarı için bu yıl 1.3 milyar lira harcama yapacak. 
Detaylarına bakıldığında Cumhurbaşkanlığı’nın 
devam eden projeler toplamı 2.8 milyar TL. 
Bu kapsamda bu yıl 430 milyon TL harcama 
gerçekleştirilecek.

2018’de başlanan Muğla’daki Okluk Devlet 
Konukevi Projesi bu yıl tamamlanacak. Bu 
projenin tutarı 725.3 milyon TL’ydi. Geçen yıl 
sonu itibarıyla 685.3 milyon TL harcama yapıldı. 
Bu yıl da 40 milyon TL daha harcanacak. 2020’de 
başlanan ve 2026’ya kadar sürecek olan Ahlat 
Köşkü ile Devlet Adamları Konukevi ve Tes. 
Projesi için 1.2 milyar TL ayrılmıştı. Geçen yıl 
sonu itibarıyla yapılan harcama 568.9 milyon 
TLoldu. Bu yıl da 180 milyon TL harcanacak. 
2022’de başlayan ve 2026’da sona erecek olan 

Ankara, Bitlis, İstanbul ve Muğla’daki binaların 
muhtelif inşaat onarımı için 854.8 milyon TL 
kaynak ayrılmıştı. Geçen yıl 92.8 milyon TL 
harcandı. Bu yıl 210 milyon TL harcama yapılacak.

Programda, Cumhurbaşkanlığı’nın bu yıl 
gerçekleştirilecek yeni projeleri için 913.9 milyon 
TL ayrıldı. Ankara, Bitlis, İstanbul ve Muğla’daki 
binalarda basılı yayın alımı, bina tefrişatı, makine 
teçhizat bakım onarımı, makine teçhizat ile 
aralarında binek otomobillerin de yer aldığı 20 
taşıt için 870 milyon lira harcanacak. Cumhuriyet

Milyonlar açlık sınırının altında yaşıyor, saraylara milyonlar aktarılıyor
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Belediye ile Türk-İş’e bağlı Belediye 
İş Sendikası arasında bir süreden 
beri devam eden toplu iş sözleşmesi 
görüşmeleri sonuçlandı.

Edindiğimiz bilgilere göre 
sözleşmenin süresi 01.03.1984 tarihi ne 
kadar olmak üzere 2 yıl. 

Sözleşmede işçiler birçok yeni haklar 
kazandılar. Ücretlere birinci yıl yüzde 
30, ikinci yıl yüzde 30 zam yapıldı.

İşçilerin ilkokuldaki çocuklarını ayda 
350, yüksek okuldakilere bin, dullara 
500 lira ödenecek. Yemek bedeli olarak 
da günde 300 lira verilecek.

İşçileri ayrıca yılda 30 bin lira 
yakacak yardımı yapılacak.

Otobüs şoförlerine “direksiyon primi” 
adı altında günde 150, öteki araç 
şoförlerine de 100 lira ödenecek.

Önceki sözleşmede yer alan yıllık 
izinlere 5’er gün eklendi. Buna göre 1-5 
yıllık olanlar 20 gün, 5-10 yıllık olanlar 
25 gün, 10 yıldan fazla hizmetim 
olanlar da 30 gün izin kullanacaklar.

Gece çalışanlar da ücretlerini yüzde 
25 zamlı alacaklar.

Önceki sözleşmede geçici mevsimlik 
işçilere sosyal haklar verilmiyordu. 
Yeni sözleşmede bu haklar verilecek.

Sözleşmede yer alan hükme göre 
işçilerin ücretleri her ayın beşinci günü 
ödenecek. Para darlığı gibi hallerde 
bu süre 10 güne çıkartıldı. Buna göre 
gerektiğinde ücretler ayın onuna kadar 

ödenebilecek.
Yılda 2 ikramiye, eski sözleşmedeki 

gibi aynen ödenecek. Buna herhangi 
bir zam yapılmadı.

Yeni sözleşmeden doğan tüm haklar 
20 Ekim’e kadar ödenecek.

Sözleşme ile ilgili olarak 
görüştüğümüz Belediye Başkanı 
Arpacıoğlu şöyle konuştu: “Türk-
İş’e bağlı Belediye İş Sendikası 
ile yaptığımız toplu iş sözleşmesi 
görüşmelerini bitirip karara bağladık. 
Hayırlı olsun. Alın terini sıyırıp 
hizmet veren işçilerimize sözleşmede 
yer alan haklardan daha fazlasını 
vermek isterdik. Ancak gücümüz 
bunlara yetti. İmkanlarımızı da son 
hadde kadar zorlamış bulunuyoruz. 
Belediyemiz şu anda şehrin ağır 
mali sorunlarının sıkıntısı içindedir. 
Buna rağmen işçilerimizden bir şey 
esirgememeye çalıştık. Bunun özellikle 
bilinmesini isterim. Bu ağır şartlar 
altında olduğumuzu bilen sendikada 
görüşmelerde hep olumlu davrandı 
ve karşılıklı anlayış içinde sözleşmeyi 
sonuçlandırdık. Anlayışlarından 
dolayı sendika yöneticilerine 
teşekkür ederim. İşçilerimizden 
de feragatla, sorumluluk duygusu 
içinde çalışmalarını bekliyorum. 
Yaptıkları hizmetin kendileri için, bu 
şehrin kadirbilir halkı için olduğunu 
unutmasınlar” 

Belediye işçilerle anlaştı
Birinci yıl yüzde 30, ikinci yıl yüzde 30 zam kabul 

edildi, otobüs şoförlerine direksiyon primi adı altında günde 150 lira ödenecek. Oluşturulan Yürütme Kurulu 
halktan bağış toplayacak

Vali Abdülkadir Aksu’dan edinilen 
bilgilere göre Değirmiçem’de Anadolu 
Lisesi yakınında Sağırlar Okulu 
yaptırılacak. Okulun inşa edileceği 
10 bin metrekarelik arsa Hasan Süzer 
tarafından 10 milyona alınarak hibe 
edildi.

Değirmiçem’de Sağırlar Okulu’nun 
kısa sürede gerçekleştirilmesini 
sağlamak amacıyla Türkiye İşitme 
ve Konuşma Rehabilitasyon Vakfı 

ilimizde yürütme kurulu oluşturuldu. 
Koruyucu başkanlığına Vali 
Abdülkadir Aksu, fahri başkanlığına 
Belediye Başkanı Ömer Arpacıoğlu, 
Yürütme Kurulu başkanlığına da Milli 
Eğitim Gençlik ve Spor Müdürü Sait 
Kırmacı seçildi.

Gaziantep Sağırlar Okulu’nun 
gerçekleştirilmesi için teşekkül 
ettirilen yürütme kurulu yurttaşlardan 
bağış toplayacak. Yurttaşların 
yapacağı çeşitli yardımları kabul 
edecek.

Değirmiçem’de Sağırlar 
Okulu yaptırılıyor

10 bin metrekare arsa Hasan Süzer tarafından temin edildi

1984-85 eğitim yılında yurttaşların 
bilgi ve beceri sahibi olması için Halk 
Eğitimi Başkanlığı tarafından ilimizde 17 
tür kurs açıldı. Eğitim yılının başlaması 
dolayısıyla Halk Eğitimi Merkez 
Müdürlüğü’nde bir tören düzenlendi. 
Törene Vali Abdülkadir Aksu, Belediye 
Başkanı Ömer Arpacıoğlu, Emniyet 
Müdürü Şükrü Atalar, Milli Eğitim 
Gençlik ve Spor Müdürü Sait Kırmacı, 
öğretmenler ve yurttaşlar katıldı.

Eğitim yılının başlaması dolayısıyla 
Halk Eğitim Başkanı Tufan Uzun bir 
konuşma yaptı. Halk Eğitim Merkez 
Müdürü Recep Arslan’da folklor 

ekiplerinin yurt çapındaki başarılarını 
dile getirdi. İzmir Fuarı’nda Gaziantepli 
hanımların sergilenen el işlerinin büyük 
takdir topladığını söyledi.

Daha sonra konuşan Vali Aksu’da 
geçen yıl gösterilen başarıların bu yıl da 
devamını istedi.

Halk Eğitim Başkanı Tufan Uzun 
amaçlarının yurttaşlara çeşitli meslek 
öğreterek yurt ekonomisine katkıda 
bulunmalarını sağlamak olduğunu 
bunun yanı sıra açılan okuma yazma 
kurslarıyla okur yazar sayısının yüzde 
yüze ulaşması için çaba harcadıklarını 
bildirdi. 

Halk Eğitimi Başkanlığı folklor ekibi yurt genelinde büyük başarı sağladı

Halkın meslek sahibi 
olması için 17 tür kurs açıldı

Belediye zabıtası ekipleri tarafından son 
bir hafta içinde 2347 iş yeri denetlendi. 
Denetimler sonunda yasalara aykırı hareket 
eden 336 iş yerinden 893 bin 200 lira para 
cezası alındı.

Zabıta denetimleri sırasında hatalı 
görülen 15 iş yerine ihtar cezası verildi. 
114 iş yeri hakkında da ceza tutanağı 
düzenlenerek belediye encümenine 
sevk edildi. Denetimler sonunda 2347 iş 
yerinden sadece 1042’sinin normal çalıştığı 
tespit edildi. 3 işyeri kapatıldı.

2347 işyerinden 893 
bin lira ceza alındı

Otoların kaldırımları işgal etmemesi için 
ana caddelerin kaldırımlarında korkuluk 
yapılması isteniyor

Gazetemizi ziyaret eden okurlarımızdan 
bazıları ana caddelerin kaldırımlarına 
korkuluk yapılmasını istiyorlar. Gerekçe 
olarak da otoların kaldırımlara park 
ederek yayaları yollara inmek zorunda 
bırakıldıkları söyleniyor. Kaldırımların 
otolar tarafından işgalinin önlenmesi için 
ana caddelerin kaldırımlarını korkuluk 
yapılmasının bunu önleyeceği bildiriliyor.

Otoların kaldırım işgali için 
önlem alınması istendi

Mozaikler hak ettiği 
konuma göre değerlendirilecek

“Arkeolojik mozaiklerin sunumu çok 
önemli. Ancak sadece sunumun önemli 
olması yeterli olmuyor, o işi yapacak 
insanların eğitimi de önemli" diyen Bruno 
şöyle devam etti: “Bir tane muhteşem mozaik 
var. Bunun çok iyi bir şekilde sergilenebilmesi 
lazım. Büyük parça var, birkaç tane de küçük 
parça, büyük parça kendi hak ettiği konuma 
göre sergilemeli. Tabii diğer küçük parçaları 
da göz ardı edemeyiz. Onlar da ileride bilim 
adamlarının, araştırmacıların bir şekilde 
sunulacaktır”

Mozaik uzmanına ihtiyaç var
Müze yapımından önce bir mozaik 

uzmanına gereksinim olduğunu ifade eden 
Bruno, “Müzeden önce bir mozaik uzmanı 
olması şart. Mozaik uzmanı, mozaikleri 
konusuna, cinsine, taşına göre sınıflandırmalı. 
Mimari açıdan bizim bir plan yapabilmemiz 
için mozaiklerin hepsinin dokümantasyonu, 
envanteri, sınırlanması ve bulunan parçalara 
ihtiyacımız var, bu çalışmalarda yalnızca 
mozaikler değil duvar boyaları da önemli. 
Şu anda bu bilgilerin elimizde olmaması bir 
problem” diye konuştu.

Müzenin sanatsal değeri olmalı
Müze kadar müzedeki parçaların binaya 

uyumu ve sunumunun da önemine dikkat 
çeken Bruno, “Müzeye gelen ziyaretçilerin 
bütün mozaikleri görmesi gerekli bir şey 
değil. Ama önce şaheser olanları ortaya 
koyup diğer parçaları ortadaki önemli özel 
mozaiğin çevresine öyle bir yerleştirmek 

lazım ki çevredeki küçük parçalarla 
ortadaki büyük parça bir bütün olsun. Sanat 
açısından da önemli. Bir ziyaretçi müzeye 
girdiğinde müzenin estetik olması önemli 
değil, orada sizin kullandığınız parçaları 
nasıl sergilediğiniz çok daha önemli. 
Bunların tarihsel önemi, sanat değeri, 
orada sergilediğiniz parçaların sunumu 
önemli. Bunun için de müzenin bir fizibilite 
çalışmasının yapılması gerek” şeklinde 
açıklama yaptı. Müzenin bitişiğindeki ek 
binanın Zeugma mozaiklerini sergilemek 
için uygun bir yer olmadığını belirten Bruno, 
“Bu müzenin yanında yapılan ek bina, 
mozaiklerinin sergilenmesine uygun değil. 
Geniş bir alanda yeni bir müzeye ihtiyaç var. 
Bunun için Gaziantep’e geldik ve Büyükşehir 
Belediye Başkanı Asım Güzelbey ve Müze 
Müdürü Hamza Güllü ile görüştük” dedi.

Ankara'nın onayı bekleniyor
Bruno, Büyükşehir Belediye Başkanı Asım 

Güzelbey’in yeni bir müze fikrine çok sıcak 
baktığını belirtirken, “İlk bilgileri almak 
için görüştüğümüz Belediye Başkanı Asım 
Güzelbey’in kültür politikasını öğrendik. 
Müzenin teknik donanımını öğrendik. 
Bundan sonraki aşamada ben bir fizibilite 
raporu hazırlayacağım. Daha sonra bilim 
adamları, hocalar, mimarlar, şehir plancıları, 
müze müdürü bir araya gelip birbirimizden 
fikir alışverişinde bulunacağız neler 
yapabilirizi konuşacağız. Tabii bunlar için 
Ankara’dan bir teyit gelmesi lazım. Ben bir 
rapor hazırlayıp göndereceğim onlardan 
gelen teyit doğrultusunda da işler başlayacak” 

şeklinde açıklama yaptı.
Zeugma anın hikayesini 

nasıl anlatacaksınız?
UNESCO Genel Direktör Yardımcısı 

Minja Yang’da Gaziantep’teki görüşmelerin 
ardından rapor hazırladıklarını ancak 
rapora resmi bir teyit almaları gerektiğini 
söyledi. Raporun teyit edilmesinin ardından 
UNESCO’nun teknik yardımdan doğru 
kişiler belirlemesine kadar bu işi koordine 
edebileceklerini belirten Yang, “Müzenin 
pedagojik ve didaktik açıdan öğretici 
kısmı da önemli. Müzeye bütün mozaikleri 
koyun, buluntuları da koyun, bu bütün 
dünyanın ilgisini çekmeyecektir. Zeugma’nın 
hikayesini nasıl anlatacaksınız? Sunumunu 
nasıl yapacaksınız bunların şekillenmesi 
lazım. Andrea Bruno, “Mozaiğe göre bina 
oluşturacaksınız” dedi. İşte mesele bu 
mozaiği kalkıp binaya göre oluşturamazsınız. 
Bomboş bir alan istiyor Andrea. Müze 
çevreden etkilenmeyecek” diye konuştu.

Her şehrin bir kültür politikası olmalı
Yang, her şehrin bir kültür politikası 

olması gerektiğini, bunun da belediye 
başkanlarının sorumluluğunda olduğunu, bu 
anlamda Belediye Başkanı Asım Güzelbey 
ile görüştüklerini, devleti temsilen de Vali 
Lütfullah Bilgin ile görüşmek istediklerini, 
ancak görüşmenin gerçekleşmediğini 
söyledi.

Afganistan, Belçika, Fransa, İtalya ve 
pek çok ülkede dünyaca ünlü müzelerin 
yapımına imza atan Andre Bruno’nun, çeşitli 
yarışmalarda dereceleri bulunuyor.

Müzenin sanatsal 
bir değeri olmalı

Zeugma’ya yakışır bir müze çalışmasının ön görüşmeleri için Gaziantep’e gelen UNESCO’da görevli dünyaca ünlü 
mimar Andre Bruno, mozaik müzesi yapmanın özel bir iş olduğunu, mozaiğe göre müze yapılması gerektiğini söyledi. 
“Zeugma’dan çıkan mozaiklere uygun bir müze olursa, mozaikler en iyi şekilde yerleştirilir. Onun için Gaziantep’e 
geldik” diyen Bruno, “Mozaik müzesi yapmak özel bir iştir. Normalde mozaik mimari yapıya ait bir parçadır. Eğer siz 
o mozaiği buraya alıp getirip sergileyecekseniz, onu tarihine, zamanına uygun bir şekilde düzenlemelisiniz” dedi.

Hayvancılık yok oluyor
Devletten hiçbir destek almadan 

kendi yağıyla kavrulan ve toplum 
için son derece önemli olan et 
üretimini karşılayan besicilerin 
zor durumda olduğunu ve her 
gün sayılarının azaldığını belirten 
Polat, “1980’den önce canlı hayvan 
üretimi konusunda dünyada sayılı 
ülkeler arasında olan Türkiye’nin 
artık esamesi bile okunmuyor. 
Hükümetin yanlış ve bilinçsiz 
uygulamaları canlı hayvan 
üretimini bitirme noktasına geldi. 
Tüm şartlara rağmen direnen ve 
yıllardır yaptığı bu cefakar mesleği 
sürdüren az sayıda besici de zarar 
ediyor” diye konuştu.

Muhalefetken önemseyenler 
iktidar olduğunda unutuyor

Yıllardır ülkeyi yöneten 
her hükümete besicilerin 
sorunlarını anlatıp çözüm önerisi 
sunduklarını, ancak her hükümetin 

muhalefetteyken önemsedikleri 
bu konuyu iktidar olduktan sonra 
gündeme bile getirmediklerini 
belirten Polat, “Artan yem fiyatları 
karşısında zor günler geçiren besici 
iflasın eşiğine geldi. Gaziantep'te 
400’e yakın besici vardı. Bugün 
150’ye düştü. Ayakta kalanlar da 
ölüm kalım savaşı veriyor. Yıllardır 
hükümetin bu konuya bir çözüm 
getirmesini ve ilgili sivil toplum 
örgütlerinin ve üniversitenin de 
içinde bulunduğu bir hayvancılık 
şurası düzenlemesini istiyoruz” 
şeklinde açıklama yaptı.

Ülkemizde uygulanan 
hayvancılık politikasının son 
derece yanlış olduğunu, bu 
durumun hem halkın, hem 
devletin, hem de bu işe emek 
verenlerin zararına olduğunu 
açıklayan Polat, ülkemize kaçak 
giren hayvanların da önlenmesi 
gerektiğini sözlerine ekledi.

Kendi toplumunun et İhtiyacını 
karşılayamayan bir ülke AB’ye girebilir mi?

Canlı hayvan üretimi bitiyor
Canlı hayvan üretiminin yok olma durumuna geldiğini, 

400’ün üzerindeki besiciden ancak 150’sinin ayakta kalmayı 
başarabildiğini belirtti Et ve Süt Üreticileri Derneği Başkanı 
Mevlüt Polat, “AB’ye girme hazırlığındaki Türkiye, canlı hayvan 
üretiminde bile dışa bağımlı hale gelmemeli. Kendi toplumunun et 
ihtiyacını bile karşılayamayan bir ülkeyi AB’ye alırlar mı?” dedi.

Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesinden yapılan 
açıklamada, “Türkiye’nin 
delisi” adlı oyunu 8-9 Ağustos 
tarihlerinde GASKİ Spor 
tesislerinde sergileneceği 
belirtildi.

Açıklamada sanatseverlere 
ücretsiz olarak izlenecek 2 
perdelik komedi oyununun 
saat 20:30’da başlayacağı, oyunu 
izlemek isteyenler için belediye 
otoparkından araç kaldırılacağı 
bildirildi

Nejat Uygur tiyatrosu 
“Türkiye’nin delisi”ni sahneleyecek

Nejat Uygur tiyatrosu Gaziantep’te 
“Türkiye’nin delisi” adlı oyunu sahneleyecek
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Dalga geçer gibi yüzde 5 
ek zam lütfunda bulunuldu

“TÜİK, 2023 yılının aralık ayındaki 
enflasyon yüzde 2.93 artarken, 
yıllık bazda ise yüzde 64.77 olarak 
belirlemişti” diyen Arpat, “Verilere 
göre SSK ve BAĞ-KUR emeklileri, 
enflasyon oranına göre maaşlarına 
yüzde 37,5 oranında zam almıştı. 
Ancak en insafsız oran hükümetin 
açıkladığı yüzde 5 ek zam oldu. 
Bugün sokağın enflasyonuna 
baktığımız zaman açıklandığı gibi 
yüzde 65 gibi değil, daha üstünde 
olduğunu biliyoruz. Hükümette 
bu durumun farkında ancak yerel 

seçim öncesinde oy kaygısı olacak ki 
emeklilere ek zam yapmıştır ancak 
dalga geçer gibi yüzde 5 ek zam 
lütfunda bulundu” açıklamasında 
bulundu. 

Bu parayla simit ve 
çayla bile geçinemiyor

Kamu-Ar’ın açıkladığı verilere 
göre açlık sınırının Aralıkta 16 bin 
483 TL, yoksulluk sınırının ise 46 
bin 837 TL’ye ulaştığını kaydeden 
Arpat, “Emeklileri 10 bin TL ile 10 
bin 500 TL’ye mahkum edilmesi 
kabul edilemez. Emekli bir ailenin 
masraflarını düşündüğümüz zaman; 
elektriği, suyu, doğalgazı, ev kirasını 

bir kenara bırakalım hayatını idame 
ettirebilmesi için bir insanın en 
aşağı 25 bin lira civarında emekli 
maaşı alması lazım. SSK ve BAĞ-
KUR emeklilerinin aldığı yeni zamla 
beraber aldıkları maaş ortalama 10 
bin 500 lira. Bu parayla simit ve çayla 
bile geçinemiyor” şeklinde konuştu. 

Krizin sorumlusu bugünün
 siyasi, ekonomik ve sosyal 

düzenini yaratan AKP iktidarı
Birleşik Kamu İş Konfederasyonu 

Gaziantep İl Temsilcisi Ali Arpat, 
konuşmasını şu şekilde bitirdi: 
“Krizin sorumlusu bugünün siyasi, 
ekonomik ve sosyal düzenini yaratan 

AKP iktidarı. İktidar; ekonomiyi, 
toplumsal barışı, sosyal devleti 
yıkıp geçerek ekonomik krizden 
kurtulamaz. Emekliye verilen 
üç kuruş artışla emekli sefalet 
aylıklarına mahkum ediliyor. SGK 
tasarruf tedbirleri emekliler üzerinde 
yapılamaz. Emekli maaşları için köklü 
çözüm; bir an önce en düşük emekli 
ücreti asgari ücrete yükseltilmesi, 
aylık bağlama oranlarının 
emeklilerin rahat bir nefes alacak 
rakamlara yükseltilmesini istiyoruz. 
‘Enflasyona ezdirmedik ve kaynak 
yok’ gibi bahanelerle emekliler açlığa 
sürükleniyor.” Haber Merkezi

16 milyon emekli açlık, sefalet 
ve yoksulluk içerisinde yaşıyor

Prof. Dr. Mecit Süerdem, 2018-2023 
Tütün Kontrolü Planı'na göre Türkiye'de 
sigara içenlerin sayısının 15 milyondan 
fazla olduğunu belirtiyor. İstanbul 
Milletvekili Gamze Akkuş İlgezdi'nin 
hazırladığı Tütün Raporu'na göre 
ülkemizde 15 yaş ve üzeri toplam nüfusta 
her 4 kişiden en az 1'i sigara kullanıyor. 
Bu orana göre yaklaşık 20 milyona yakın 
kişi düzenli sigara içicisi. Avrupa Birliği 
(AB) İstatistik Ofisi (Eurostat) raporuna 
göre ise Avrupa ülkelerinde en fazla sigara 
içilen ülke yüzde 29 ile Bulgaristan. İkinci 
sıradaki Türkiye'de ise halkın yüzde 27,3'ü 
sigara içiyor. AB ortalaması ise yüzde 18,4.

Sigara bağımlılarının çoğunun sigara 
içmeyi çocukluk ve ergenlik döneminde 
denediklerini söyleyen Prof. Dr. Mecit 
Süerdem, sigara bağımlılarının yüzde 
70'inin düzenli sigara içmeye 18 yaş 
civarında başladığını ve düzenli sigara 
içmeye başlayanların da birkaç yıl içinde 
günlük sigara içimini önemli oranda 
artırdıklarını dile getiriyor.

Türkiye, kişi başına düşen ortalama 
günlük 

sigara adedi sayısında dünya birincisi
Türkiye'nin sigara kullanan bireylerde 

kişi başına düşen ortalama günlük sigara 
adedinde 17.1 sayısıyla dünya birincisi 
olduğu belirten KOAH Hastaları Derneği 
Başkanı Prof. Dr. Mecit Süerdem, 
Türkiye'yi günlük 17 sigara ile Yunanistan, 
15.7 sigara ile İsrail, 15.5 ile Japonya ve 
15.4 adetle de Avusturya'nın takip ettiğini 
söylüyor. Haber Merkezi

Kişi başına 
düşen ortalama 
günlük sigara 

adedi 17.1

Ara eleman sorununu çözmek için 
4+4+4 eğitim sistemi değişmeli
“Elektrik artık hayatın vazgeçilmez 

ve değişmez bir parçası olduğundan 
insanoğlu var olduğu sürece 
elektrik sektörü de var olmaya 
devam edecek” ifadelerini kullanan 
Özpolat, “Kalifiyeli eleman sorunu 
da başlı başına bir sıkıntı. Tüm 

meslek grupları gibi bizim sektörde 
ara eleman konusunda büyük 
sorunlar yaşıyor. Elektrik bölümü 
okuyanlar hem okulda hem de iş 
yerinde zaman geçirmeye gidiyor. 
Sadece diploma alma peşindeler, 
mesleği öğrenme değil. Şu anda 
okumuş diplomalı sayısı çok fazla. 
Ara eleman sorununu çözmek için 

4+4+4 eğitim sisteminin değişmesi 
gerekiyor” şeklinde konuştu.

Kullanılan malzemelerin yüzde
60-70’i yurt dışından ithal geliyor
Malzeme fiyatlarının yükseldiğini 

sözlerine ekleyen Gaziantep 
Elektrikçiler Odası Başkanı 
Mehmet Özpolat, konuşmasını 
şöyle sürdürdü: “Dolara bağlı olarak 

kullandığımız malzeme fiyatlarında 
bir artış söz konusu. Esnaf, 
malzeme kullanmaya korkuyor. 
Çünkü yerine yenisini koymakta 
zorlanıyor. Kullanılan malzemelerin 
yüzde 60-70’i yurt dışından ithal 
olarak geliyor. Esnaf, uzun vadeli 
işlerden uzak dursunlar.” Haber 
Merkezi 

Esnaf, işyerini kendi adına açıyor
sonrasında Suriyeliler’e devrediyor

Bozkuş, “Çünkü kendileri de 
memur. İşçiler ötekileştiriliyor. 
Çifte standart olmasaydı, hiçbir 
çalışan mahkemeye vermezdi. 
Bizim davalarımız hastanedeki 
zihniyete açıldı” dedi. 

Siyasiler, örgütlenmeye 
engel oluyor

Bozkuş, “İşçi sendikaları siyasi 
parti değil. İşçinin emeğini alması 
için çalışan bir kurum. Örneğin; 
Nizip’te Huzurevinde çalışanları 
üye yapıyoruz, bir iki gün sonra 
başka bir sendikanın yetkilisi siyasi 
aracılığıyla kurum idarecilerine 
baskı yapıyor, çalışanları üye 
oldukları sendikadan istifa ettirip 
kendi sendikalarına üye yapıyorlar. 
Aynı durumu Kilis Devlet 
Hastanesi’nde yaşıyoruz. Hastanede 
şef konumunda birisi diğer 
sendikanın temsilciğini yapıyor. Bir 
kişi hem idareci hem de sendikacı 
olmaz. Sendikasından istifa 
edenlere müdahalede bulunuyor. 
Sendikal özgürlük sağlanırsa 
ülke ileriye gider. Çünkü sendika 
bir toplumun aynası olmasının 
yanı sıra toplumu bilinçlendirir 
ve doğru yönlendirir” ifadelerini 
kullandı.

GBB Başkanı’ndan randevu 
alamıyoruz

Gaziantep Büyükşehir Belediye 
Başkanı Fatma Şahin’den randevu 
talep etmelerine rağmen randevu 
verilmediğini sözlerine ekleyen 
Bozkuş, “Gaziantep’te yetkili 
sendika olmamıza rağmen ne 
yazık ki Gaziantep Büyükşehir 
Belediye Başkanı Fatma Şahin’den 
randevu bile alamadık. Ama 
başkan sendikalar istediği zaman 
görüşebiliyor. Bunlar bizi çok 
üzüyor. Siyasiler her zaman 
bağımsız davranmak zorunda” 
açıklamasını yaptı.

Hakkımızı alana kadar 
mücadelemize devam edeceğiz 

17 Şubat 2021 yılında toplu 
sözleşme imzaladıklarını hatırlatan 
Başkan Bozkuş, “Tüm çalışanlar 
sözleşmedeki haklarının sevincini 
yaşarken hastane idaresi bazı 
maddeleri uygulamayarak 
çalışanların sevincini kursağında 
bıraktı. 18 davamız sonuçlandı 
ve 300’e yakında arabulucu da 
bekleyen davamız var. Kamu göz 
göre göre zarara uğratılıyor. 22 
Aralık 2023 tarihinde bir protokol 
imzaladık fakat aradan 3 hafta 

geçmesine karşın hesaplamalar 
konusunda sıkıntılar yaşanıyor. 
Rektörlüğün hukuk müşaviri de 
‘Bu hak ediyor bu hak etmiyor’ gibi 
söylemlerde bulunuyor. Hakkımızı 
alana kadar mücadelemize devam 
edeceğiz” dedi. 

Hiçbir baskı bizi yıldırmadı, 
yıldıramayacak

Bozkuş, “İşçilerin rızası 
alınmadan denkleştirme yapıldı, 
yerine izin verildi. Yıllarca biriken 
alacaklar var. Hak edişlerle ilgili 
idare ile görüşmemize rağmen 
“Sözleşmeyi doğru uyguluyoruz, 
gidin bizi mahkemeye verin” 
denildi. Biz de mahkeme yolunu 
tuttuk. Davalar kaybedildi ve kamu 
zararı oluştu. Doktorun olmadığı 
ve memurların gelmediği hafta 
sonu işçileri sendikadan istifa 
etsinler diye hastaneye çağırdılar. 
Cumartesi günü tüm laboratuvarlar 
çalıştı, KİT’ler çöpe gitti. Isıtıcılar 
çalıştırıldı, personellere fazladan 
yol ücreti ve risk primi ödendi 
ve yemek çıkarıldı. Göz göre 
göre kamu zarara uğratıldı. 
Hiçbir baskı bizi yıldıramayacak, 
yıldıramayacak” diye konuştu. 
Haber Merkezi 

Hastanedeki çifte 
standart son bulmalı

Bir önceki yılın aynı ayına göre 
yüzde 82,8 oranında artan KFE, 
aynı dönemde reel olarak yüzde 
12,4 oranında artış gösterdi. 

İstanbul, Ankara ve İzmir’in 
konut fiyat endekslerindeki 
gelişmeler değerlendirildiğinde, 
2023 yılı Kasım ayında bir önceki 

aya göre, sırasıyla yüzde 0,8, 1,8 
ve 2,8 oranlarında artış gözlendi. 

Endeks değerleri bir önceki 
yılın aynı ayına göre, İstanbul, 
Ankara ve İzmir’de sırasıyla 
yüzde 69,2, 96,3 ve 76,9 
oranlarında artış gösterdi. 
Cumhuriyet

Konut fiyatları 
bir yılda 

yüzde 82 arttı

Yapılan çalışmalarla ilgili bilgi 
veren Prof. Dr. Azize Ayol, deprem 
sonrası afet bölgelerinde şebeke 
kırılmaları nedeniyle çok sayıda 
sorun oluştuğunu belirtti. Mikrobiyal 
kirlenme gözlemlediklerini 
aktaran Ayol, bazı yerlerde deprem 
hareketliliği nedeniyle suyun çamurlu 
ve bulanık aktığını söyledi.

Deprem bölgelerinde bakım 
onarım çalışmalarının yapıldığı 
ancak depremlerin devam etmesi 
nedeniyle şebekeden gelen suyun 
bulanık ve çamurlu aktığını belirten 
Ayol, akan suyun kullanılmaması ve 
içilmemesi gerektiğini ifade etti. Ayol, 
Dünya Sağlık Örgütü, içme suyunda 
bulanıklık oranının 5 NTU'nun 
üzerinde olmaması gerektiğini ve 
kesinlikle tüketilmemesi gerektiğini 

söylüyor. Deprem aktifliğine bağlı 
olarak süregelen deprem nedeniyle 
bazı yerlerde, 10 ile 50 arasında 
ölçümler yaptığımız oldu. Birkaç gün 
geçince tekrar yaptığımız ölçümlerde 
bu seviyenin normale düştüğünü de 
gördük" ifadelerini kullandı.

TÜBİTAK destekli ya da yürüttükleri 
projelerde, yer altı suyu kalitesini de 
izlediklerini belirten Prof. Dr. Azize 
Ayol, "Hemen hemen 11 ilimizde 
bu çalışmaları yürütüyoruz. Kaynak 
olarak belirlediğimiz kuyularda, 
dönem dönem su numunesi 
alamıyoruz. Ya yer altı suyu oradan 
çekilmiş ya yer değiştirmiş oluyor. 
Bunlar kritik tespitler. Bilimsel 
sonuçlara ulaşabilmemiz için bu 
tespitlerin uzunca bir süre izlenmesi 
gerekiyor" dedi.

Deprem bölgesindeki illerde, yer 
altı suları çekildi veya yer değiştirdi

2024 Cumhurbaşkanlığı Yatırım 
Programı önceki gün Resmi Gazete’de 
yayımlandı. 2023 Cumhurbaşkanlığı 
Yatırım Programı’nda Anadolu liseleri 
inşaatı için 1 milyar 500 milyon TL 
yatırım yapılması öngörülürken, 
yıl sonunda liselere 1 milyar 207 
milyon TL harcama yapıldığı 
kaydedildi. Anadolu liselerine 2024 
için öngörülen yatırım ise 6 milyar 
TL olarak belirlendi. Bunun yanı 
sıra söz konusu projenin bitiş tarihi 
2023 programında 2024 olarak 
gösterilirken bu yılki programda ise 
2026’ya uzatıldı. 2013-2026 arası 
için öngörülen yatırım 4 milyar 715 
milyon TL.

İktidarın FATİH Projesi ısrarı 
sürüyor. İktidar 11. ve 12. Kalkınma 
Planı’nda yer vermediği ve batık 
projeye dönen projeye halen yatırım 

yapmayı sürdürüyor. 2014’te bitmesi 
planlanan ancak 2025’e uzatılan 
projeye, iktidar 2023’te 2 milyar 
210 milyon TL yatırım yapılacağını 
belirtmişti. 2024 programı 
kapsamında da söz konusu proje için 
1 milyar 582 milyonu dış kredi olmak 
üzere toplam 3 milyar 82 milyon TL 
yatırım yapılması planlandı.

Öte yandan 6 Şubat depremleri 
sonrası eğitim kurumlarının depreme 
karşı güçlendirilmesi için ilk defa 
bu yıl yatırım yapılması planlandı. 
Bu yıl tamamlanması öngörülen 
güçlendirme çalışmaları için toplamda 
1 milyar 100 milyon TL harcanacağı 
belirtildi. Deprem bakım onarım 
ve güçlendirme çalışmaları için 550 
milyon TL ve deprem araç, gereç ve 
onarım için de 550 milyon TL yatırım 
yapılması planlanıyor. Cumhuriyet

Deprem bölgesindeki okullar unutuldu

Yeni adresi Adana olan TEKNOFEST 
heyecanı 85 Milyon TL ödül ve 
malzeme desteğiyle kaldığı yerden 
devam ediyor. Prestijli yarışmalarda, 
yüksek performanslı projelerle 
“Gelecek Sensin” TEKNOFEST 
Havacılık, Uzay ve Teknoloji Festivali 
kapsamında düzenlenen dünyanın 
en büyük teknoloji yarışmaları için 
başvurular başladı. “TEKNOFEST ile 
Gelecek Sensin” mottosuyla prestijli 
yarışmalarda yüksek performans 
sergileyecek teknoloji tutkunlarına 
30 milyon TL ödül ve 55 milyon 
TL’nin üzerinde malzeme desteği 
sağlanacak. Her yıl bir önceki yıla 
göre daha fazla yarışma kategorisinin 
açıldığı ve Türkiye tarihinin en büyük 
ödüllü teknoloji yarışmaları olan 
TEKNOFEST teknoloji yarışmaları bu 
yıl 46 ana kategori, 117 alt kategoride 
düzenlenecek. TEKNOFEST 2024 
teknoloji yarışmalarına başvurular 
20 Şubat 2024 tarihine kadar 
yapılabilecek. TEKNOFEST’e 

Milyonlar Başvuruyor! Bu heyecana 
sen de ortak ol. Millî teknoloji 
üretme ve geliştirme konusunda 
gençlerin ilgisinin artırılması 
hedeflenerek bu alanlarda çalışan 
binlerce gencin projesine destek 
olmak için hız kesmeden devam eden 
TEKNOFEST’e 2018 yılından bu 
yana 2 Milyonun üzerinde başvuru 
yapıldı. TEKNOFEST 2024 için 
yine ilkokul seviyesinden ortaokul, 
lise, üniversite, lisansüstü ve mezun 
seviyesine kadar nitelikli binlerce 
gencimiz hayallerini gerçekleştirmek 
için birbirinden farklı kategorilerde 
düzenlenen teknoloji yarışmalarına 
başvuruda bulunabilecek. 
TEKNOFEST 2024’te Roket, 
Model Uydu, Sağlıkta Yapay Zekâ, 
Biyoteknoloji İnovasyon, Sanayide 
Dijital Teknolojiler, Uçan Araba 
Simülasyon, Eğitim Teknolojileri, 
Robotaksi Binek Otonom Araç, 
Tarım Teknolojileri, Savaşan İHA, 
Çip Tasarım Yarışması gibi gençlerin 

ilgiyle takip ettiği 46 farklı teknoloji 
yarışması düzenlenecek. 2023 
teknoloji yarışmalarından farklı olarak 
TEKNOFEST 2024 kapsamında 
Kablosuz Haberleşme, BlokZincir, 
Hava Savunma Sistemleri, Finansal 
Teknolojiler, İnsansız Deniz Aracı, 
Akıllı Wi-Fi Kapsama ve TEKNOFEST 
Robolig Yarışmaları ise ilk defa 
başvuruya açılacak. T.C. Sanayi 
ve Teknoloji Bakanlığı ve Türkiye 
Teknoloji Takımı Vakfı (T3 Vakfı) 
ana yürütücülüğünde, Türkiye’nin 
önde gelen teknoloji şirketleri, kamu, 
medya kuruluşları ve üniversitelerin 
destekleriyle düzenlenen 
TEKNOFEST Havacılık, Uzay ve 
Teknoloji Festivali 2024’te Adana’da 
gerçekleşecek. Festival coşkusunu 
Türkiye’nin dört bir yanına taşıyan, 
ayakları yere basmayan tek festival 
TEKNOFEST’te yarışmalara katılmak 
için başvurular www.teknofest.org web 
sitesi üzerinden 20 Şubat 2024 tarihine 
kadar yapılabilecek. Haber Merkezi

TEKNOFEST 2024 teknoloji 
yarışmalarına başvurular başladı


